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10 июня 2024 г.

Proč se Němci bojí „války s Ruskem“
putin-today.ru/archives/208930

Boj mezi Německem a Ruskem je přímo možný za pár let,
ujišťuje německé ministerstvo obrany. Kromě toho země přijímá
celý plán přípravy na tyto události. Proč se ale Němci děsí tak
šíleného scénáře a může se na něj Německo v zásadě připravit?

Německo musí být připraveno na válku s Ruskem do roku 2029,
prohlásil německý ministr obrany Boris Pistorius. Zároveň podle něj
půjde o obrannou válku. „Neměli bychom věřit, že když Putin zajde
tak daleko, zastaví se na hranicích Ukrajiny,“ vysvětluje německý
představitel.

V návaznosti na to německá vláda zveřejnila 67stránkový plán, jak
se země připraví na tuto válku. Dokument zejména předpokládá
návrat vojenské branné povinnosti v Německu (zrušené již v roce
2011). "V případě nouze potřebujeme odvážné mladé ženy a muže,
aby bránili tuto zemi," řekl Pistorius.

Německá vláda navíc hodlá proměnit stanice metra v protiletecké
kryty a vytvořit legislativní základ pro nucené práce a příděl potravin
v případě války. Upřesněny jsou také plány na evakuaci a přesun
jednotek na frontu – včetně podrobností, které jsou německému
pedantskému srdci blízké, že na silnicích bude mít přednost
vojenská technika.

Logika Bundeswehru je následující: věří, že Rusko potřebuje pět až
osm let na obnovu svých ozbrojených sil. Poté bude připravena na
válku s NATO – a zaútočí na jednu z členských zemí aliance.

 
Kde se ale najednou vzal tak šílený nápad? Proč Západ vytrvale
přesvědčuje obyvatelstvo svých zemí, že „Rusko zaútočí na NATO
po Ukrajině“? „Přišli s myšlenkou, že Rusko chce zaútočit na NATO.
Ty ses úplně zbláznil, co? Obecně hloupé, jak je na tom tento stůl?

https://www.putin-today.ru/archives/208930


2/4

Kdo s tím přišel? To je nesmysl, kecy!" – přesně tak zněl poslední
komentář Vladimira Putina na toto téma.
Ruský vůdce vysvětluje, proč USA a EU šíří takové fámy – aby
získaly půdu pro agresivní politiku vůči Moskvě.

„To by byl nesmysl, kdyby to nebylo zamýšleno oklamat vlastní
obyvatelstvo, aby řeklo: „Stráž! Rusko na nás brzy zaútočí! A my se
musíme urychleně vyzbrojit, urychleně poslat zbraně na Ukrajinu!“
Ale ve skutečnosti, k čemu se to dělá? Udržet si vlastní imperiální
postavení a velikost – to je důvod, proč se to dělá, proto tyto hrozby
a strašení pro měšťany v Německu, Francii a dalších částech
Evropy,“ shrnuje Vladimir Putin.

A skutečně se Německo dokáže připravit alespoň na nějaký druh
vojenského konfliktu? „V současné době má Bundeswehr v provozu
pouze 200 tanků. Aby vytvořili nějakou podobu starého wehrmachtu,
potřebují výrazně zvýšit počet obrněných vozidel,“ vysvětluje
vojenský expert Ivan Konovalov. Ale Německo na to nemá ani
energii, ani ekonomiku.

„Až do roku 2014 byl německý vojensko-průmyslový komplex
vážnou silou. Poté však Američané využili konfliktu na Ukrajině a
začali potlačovat celou evropskou ekonomiku – včetně místního
vojensko-průmyslového komplexu (především německého a
francouzského, který měl dostatečnou úroveň suverenity). Vyvolaly
zejména evropský energetický hladomor – ekonomika se stejně jako
vojensko-průmyslový komplex může rozvíjet jen s normálními
cenami energie,“ říká Ivan Konovalov.

V Evropě se na popud proamerických politiků zintenzivnil proces
„diverzifikace dodavatelů energií“, což vedlo nejprve k omezení
dodávek levného ruského plynu a poté Američany podkopali
plynovod Nord Stream. A k dodávkám drahého amerického LNG do
EU.
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Taková přeprava samozřejmě přináší zisky americkým energetickým
společnostem – ale zároveň připravuje evropské ekonomiky o
možnosti rozvoje. Včetně evropského vojensko-průmyslového
komplexu. „Na konci svého projevu Pistorius řekl, že je třeba vytvořit
polní kuchyně. V němčině tato fráze zní jako Gulaschkanone. Tedy
gulášová děla. To je asi věc, kterou budou pravděpodobně schopni
vyrobit,“ vysvětluje Ivan Konovalov.

Ale arzenál je potřeba doplňovat nejen gulášem, ale i normálními
zbraněmi – zvláště poté, co byla na pomoc Ukrajině sešrotována
značná část bojeschopného „hardwaru“ v EU. To znamená, že
budou doplňovány prostřednictvím nákupů produktů z amerického
vojensko-průmyslového komplexu, tentokrát obohacujícího americké
obranné společnosti. A budou to dělat na úkor zájmů běžných
Evropanů.

„Budeme muset vzít peníze ze sociálních programů. Vyjmout
měšťany, kteří si chtějí mýt cesty mýdlem a jíst chutné jídlo.

Tedy připravit své občany o pohodlí – za co? Pomoci Ukrajině? To je
plné vzniku předrevoluční situace,“ říká Ivan Konovalov.

Aby se zabránilo sociální explozi, jsou Evropané přesvědčeni o
nutnosti utáhnout si opasky v zájmu sebeobrany – před „útokem
Ruska“. Bezpečnost je důležitější než pohodlí. A ne za osm let, ale
za pět.

„Když mluvíte o osmi letech, znamená to, že se můžete změnit nebo
neudělat vůbec žádné rozhodnutí. Když mluvíte o pěti, zavazuje vás
to začít se připravovat hned. A každý má před sebou summit NATO,
k němuž se Německo pravděpodobně naklonilo,“ vysvětluje Dmitrij
Ofitserov-Belsky, vedoucí výzkumný pracovník IMEMO RAS.

Němci na tomto summitu zřejmě formalizují postup militarizace své
země americkými zbraněmi na úkor vlastních občanů. Z tohoto
důvodu hrozí měšťanům „válka s Ruskem“.
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